
 

 

                                                                                 
 
 

ALGEMENE LEDENVERGADERING - JAARVERGADERING NLGO  
Donderdag 25 april 2024, Hofstede Lust en Last, Sommelsdijk 

Agenda: 
 
19:00   Inloop met koffie en thee in de zaal 
 
19:30  Opening en welkom door voorzitter Jan Baks. 
              

 

Presentatie door Prof. Dr. Willem Renema en Dr. Jan Macher verbonden aan 

Naturalis in Leiden: 

"Verborgen biodiversiteit in het zand, wat kleine diertjes ons kunnen vertellen 

over de stranden." 

 
20.30 Pauze met koffie en thee achter in de zaal 

21.00 Start Jaarvergadering. 
 
1. Vaststelling verslagen over 2023 

a. Jaarverslag 2023* 
b. Notulen ALV 2023* 
c. Financieel jaarverslag 2023*  
d. Verslag van de kascontrolecommissie. 
e. Voorstel goedkeuring jaarstukken 
f. Voorstel tot verlening van kwijting aan het bestuur. 
g. Leden kascontrolecommissie 2024 
h. Goedkeuring minimum contributie 2025 
i. Begroting 2024* ter goedkeuring. 

 
2. Verkiezing bestuursleden. 

Het rooster van benoemingen en aftredingen* is bijgevoegd bij de stukken. 
 

-Aftredend en niet herkiesbaar  2024 Bert Teune 
 
  -Aftredend en herkiesbaar  2024 Hans van Oostenbrugge 
 

Het bestuur doet het voorstel om Leendert Tanis als nieuw bestuurslid te benoemen.  
Leendert zal de taak van Penningmeester op zich nemen. 
 

3. Verdere activiteiten 2023, Visie 2021-2025 door voorzitter Jan Baks. 
 
4. Rondvraag en sluiting. 

 
Items met * zijn te vinden op de website www.nlgo.nl/alv 

 
  

https://www.nlgo.nl/alv


 

 

 
 
 

Bestuursleden in functie en aftredend 

Naam 
jaar in 

functie herkozen afgetreden in herverkiezing  
In 

functie  
In functie 

zittend 

Jan Baks 2011 2016   2019   13 

Bert Teune 2015 2018 2024   9   

Ed van Wijk 2017 2023   2023   7 

Hans van 

Oostenbrugge  2021     2024   3 

Jan Zuidweg 2023     2026   1 

 



 

 

                                                                                 
 
 

Notulen van de ALGEMENE LEDENVERGADERING/ JAARVERGADERING NLGO  
Dinsdag 25 april 2023, Diekhuus, Beneden zandpad 7 Middelharnis 

 

Agenda: 
 
19:00   Inloop met koffie en thee in de zaal 
 
19:30  Opening en welkom door voorzitter Jan Baks. 
             Bloeiende duinen, ode aan de natuur, audiovisuele presentatie (5 min) 

 
Presentatie door Anton van Haperen: 
 

'De duinen van Goeree, een schakel in de keten van duingebieden tussen Skagen Odde 
en Cap Griz Nez' 
 
Anton van Haperen is gepensioneerd na een carrière bij Staatsbosbeheer. Hij is gepromoveerd op 
een proefschrift over de duinen en geruime tijd voorzitter van het deskundigenteam Duin & Kust 
van het kennisnetwerk Ontwikkeling en Beheer Natuurkwaliteit. 
 
Anton houdt een gepassioneerde lezing over de duinflora van Z-W Nederland, met speciale 
aandacht voor de duinen van Goeree. Duidelijk werden de verschillen tussen ouderdom en 
mineralogie van de duinzanden van Schouwen- Duiveland, Walcheren, Goeree en Voorne aan de 
hand van analyses en historische kaarten uitgelegd. 

 
20.30 Pauze met koffie en thee achter in de zaal 

21.00 Start Jaarvergadering. 
 
Voorzitter Jan Baks opent de vergadering om 20.53, en heet alle aanwezigen van harte welkom. 
 
 
1. Vaststelling verslagen over 2022  

De voorzitter verwijst naar de jaarverslagen die op de website waren in te zien, en stelt voor een aantal 

highlights langs te lopen. Hij geeft als eerste het woord aan secretaris Ed van Wijk, die 

 

Vogelwerkgroep: Jan Baks legt uit dat het vorig jaar de werkgroep het zonder coördinator heeft moeten 

stellen, omdat Krijn Tanis na 40 jaar de functie neerlegde, en zich geen nieuwe coördinator aanmeldde. 

Uiteraard zijn de tellingen voor Sovon in 2022 gewoon doorgegaan. Er heeft zich nu in het voorjaar 2023 

een groepje mensen aangemeld, die de organisatie van de Vogelwerkgroep op zich willen nemen. De rol 

van coördinator zal later worden ingevuld. Jan doet een oproep aan alle aanwezige leden om als ze 

belangstelling hebben, zich weer te melden en mee te doen met de Vogelwerkgroep. 

 

Vlinderwerkgroep: De voorzitter complimenteert Coördinator Rob Rossel met zijn telverslag van 2022. 

In 2022 is er een avond scholing geweest voor leden van een te vlinderwerkgroep. Er zijn nu 10 routes en 

er is een samenwerking ontstaan met Natuur- en Vogelwacht Schouwen-Duiveland. 

Krijn Tanis vraagt van wie de camera installatie is bij Natuurmonumenten aan de Oostdijkseweg. Gjalt 

Huppes vraagt hoe het staat met de vlinders. Er is 90% achteruitgang ten opzichte van de jaren "60, zegt 

Rob Rossel. Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat de waarde van waarnemingen niet te 



 

 

onderschatten is, er was onlangs een artikel in Nature Today waarin wordt benadrukt hoe waarnemingen 

zinvol kunnen zijn, soms zelfs met een niet te voorspellen waarde. 

 

Strand en zee 

De Strand en Zee werkgroep kent veel jonge mensen Het is een groep met een redelijk los verband, 

maar vanuit deze werkgroep is een voorlichtings-werkgroep ontstaan die nu de Educatie werkgroep 

heet. Ze hebben een cursus voor de bemensing van de educatiekar georganiseerd.  

In 2022 is met hulp van het Groene Strand project een container geplaatst voor NLGO bij het terrein van 

waterschap Hollandse Delta onderaan de duinen bij Landal. 

 

Sterna: er zijn in 2022 3 nummers verschenen elk met een eigen logo. Dit komt omdat 3 verschillende 

ontwerpers de nummers ontworpen hebben. In 2022 de redactie is vanuit NLGO versterkt met de komst 

van Henny Hassebroek. Dirk van Straelen is gestopt met redactiewerk. De vergadering vindt het oude 

Sterna logo mooi en zou dat wel terug willen zien. 

 
2. Notulen 2022 

  

Er is een vraag over de ambities status van NLGO is het niet mogelijk om een abonnement van € 35 voor 

5 jaar te introduceren de abonnementhouders kunnen hun abonnement geldt door de ambiti status 

aftrekken van bij hun belastingaangifte. Het bestuur neemt deze overweging mee. De notulen worden 

goedgekeurd met dank aan notulist Mies Meininger. 

 
3. Financieel jaarverslag 

 
a. Financieel jaarverslag 2022*  

Bert Teune neemt het woord. Het aantal leden stijgt elk jaar maar zit nog net onder de 500 leden. 
In 2022 heeft de vereniging een auto aangeschaft. De lopende kosten worden gedragen door de stichting 
NGO, de afschrijvingskosten zijn voor NLGO. Voor de Sterna was er In de vorige algemene 
ledenvergadering een winstwaarschuwing afgegeven. Natuur- en Vogelwacht Schouwen-Duiveland had 
na hertelling herberekening van de kostenverdeling een claim van € 6.000 bij NLGO neergelegd. Na goed 
overleg is dit teruggebracht tot ruim € 1.700. De drukker stuurt nu aparte rekeningen naar beide 
verenigingen zodat dit probleem in de toekomst niet meer speelt. 
Als we kijken naar de cijfers dan was er in 2022 een winst van € 1.414. Aan extra giften van leden kwam  
€ 701 binnen. Aan de kostenkant waren er extra kosten voor de logo's op de auto, zaalhuur en de al 
eerdergenoemde Sterna verrekening met zusterorganisatie VWSD. De WG Strand en zee had dit jaar 
wat extra opstartkosten. Vanuit de zaal is er een vraag over het bijzonder fonds van € 5.000 op de 
balans. De penningmeester legt uit dat dit een gift van een afscheidnemend lid is geweest dat nu 
geoormerkt staat voor een bijzondere bestemming, die nog te bepalen is. 
 

b. Verslag van de kascontrolecommissie. 
De kascommissie leest haar verslag voor. Zij is bij de penningmeester op bezoek geweest en heeft geen 
onregelmatigheden kunnen vaststellen. Zij dankt de penningmeester voor het vele werk en vraagt de 
vereniging om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid het verslag wordt bij 
dit deze notulen gevoegd 

c. De kascommissie doet de vergadering het voorstel tot goedkeuring van de jaarstukken 
d. De kascommissie doet de vergadering het voorste tot verlening van kwijting aan het 

bestuur. 

 
De vereniging in vergadering bijeen keurt met algemene stemmen de financiële jaarstukken goed en het 
voorstel tot verlening van kwijting aan het bestuur wordt ook met algemene stemming aangenomen. 
Voorzitter Jan Baks leg het nog even uit dat met deze kwijting de verantwoording voor de voor het 
gevoerde beleid en de financiële gevolgen daarvan nu bij de vereniging als geheel liggen, en niet meer bij 
de bestuursleden. 

e. Leden kascontrolecommissie 2023 
Arjen wordt bedankt als voor zijn werk als lid van de kascommissie. Als nieuw lid wordt benoemd Maria 
Evers. Als plaatsvervangend lid Ruud 

f. Goedkeuring minimum contributie 2024: Voor 2024 zijn de bedragen voor enkel en 
gezinsman gezinslid maatschap ongewijzigd de voorzitter voegt eraan toe dat hij liever een 
lage contributie ziet zoals nu en meer leden en niet andersom. 

g. Begroting 2023* ter goedkeuring. 
De penningmeester legt uit dat hij een eenvoudige begroting heeft opgezet voor 2023 deze resulteert in 
een klein negatief saldo maar de praktijk van 2023 zal moeten uitwijzen. De penningmeester wordt erop 



 

 

gewezen dat de rente weer oploopt en dat het dus aantrekkelijk kan zijn om bank zal die op een 
rentedragende lening te zetten. Alle kleine beetjes helpen. 
 
4. Verkiezing bestuursleden. 

Het rooster van benoemingen en aftredingen was bijgevoegd bij de stukken. 
--Aftredend en herkiesbaar  2023 Ed van Wijk – secretaris 
De vergadering wordt gevraagd of zij akkoord gaat met het opnieuw bijtekenen van de secretaris voor 
een periode van 4 jaar. De vergadering gaat met algemene stemmen akkoord. 
--Nieuw bestuurslid: het bestuur doet het voorstel om Jan Zuidweg als vijfde bestuurslid te benoemen. 
Jan Baks vraagt Jan Zuidweg  zichzelf te introduceren.  

 

Jan Zuidland is 68 jaar geboren in Anna-Jacoba. In 1980 werd hij gemeenteambtenaar in Mellissant, 

Later in Dirksland. Bij de gemeente belast met ruimtelijke ordening, later afdelingshoofd ruimtelijke 

ontwikkeling. Bij de samengevoegde gemeente Goeree-Overflakkee senior beleidsmedewerker 

Zuidwestelijke Delta, onder andere verantwoordelijk voor de gang bij de projectgroep noordrand. Zuidland 

beseft dat dit een niet geheel onomstreden plan is geweest maar is memoreert toch dat hier 70 hectare 

natuur is gerealiseerd al is dat wel gepaard gegaan met de plaatsing van een van 19 windmolens. Jan is 

nu twee jaar gepensioneerd, al lang lid van de vereniging maar vanwege zijn functie bij gemeente niet te 

veel in de schijnwerpers. Is nu lid van de werkgroep omgevingswet. En nu onlangs gevraagd voor het 

bestuur, vindt hij nu de tijd gekomen om meer mee te werken.   

 

De voorzitter zegt dat het bestuur heel blij is met de kandidatuur van Jan Zuidweg. Hij heeft al een 

bestuursvergadering bijgewoond en liet toen al blijken van zijn kennis. De Algemene Leden Vergadering 

gaat met algemene stemmen akkoord met deze benoeming. 

 

Het oorspronkelijke voorstel om Henny Hassebroek als bestuurslid te benoemen is hierbij vervallen, 

Henny heeft aangegeven toch liever op andere manieren actief in de vereniging te zijn. 

 

5. Verdere ambities en activiteiten 2023 en Visie 2021-2025 door voorzitter Jan Baks. 
Ambities en activiteiten. Voorzitter Jan Baks zegt dat natuurbescherming natuurlijk het eerste 
speerpunt van de vereniging blijft, maar dat de vereniging zich verder blijft ontwikkelen en diversificeren. 
Op het gebied van voorlichting en educatie was NLGO niet heel erg sterk.  De locale IVN-vereniging was 
lange tijd heel sterk op het punt van educatie maar door gebrek aan leden en een verminderde 
bestuurscapaciteit wordt IVN-afdeling Goeree Overflakkee na vele jaren opgeheven. Het afgelopen jaar is 
er veel en lang gesproken tussen de voorzitters van IVN Goeree Overflakkee en NLGO. 
Het NLGO-bestuur de vindt het jammer dat dat zover heeft moeten komen voor het IVN maar is aan de 
andere kant heel erg blij met de komst van de IVM leden bij de vereniging. Door de komst van de IVN'ers 
zullen er meer de leden-activiteiten en excursies worden georganiseerd. Daarnaast worden ook door de 
NLGO Educatie groep en ook de Strand en Zee werkgroep steeds meer excursies en activiteiten 
georganiseerd. We zijn er trots op dat de aanmeldingen nu geheel via de NLGO-website kunnen verlopen 
inclusief betalingen voor de excursies door niet-leden. 
 
Servaas van der Horst maakt van dit moment gebruik om te melden dat op 18 mei een jaarlijkse 
vogelexcursie plaatsvindt in de kwade hoek, op Hemelvaartsdag. 
 
6. Rondvraag en sluiting. 

 
Maria Evers heeft zich opgewonden over de berichten dat er een bewindspersoon is geweest die 
verklaarde dat postzegels stukjes N2000 zoals de Kwade Hoek maar beter opgeheven zouden kunnen 
worden ze vindt dat onbegrijpelijk en vraagt wat de vereniging hieraan doet. Gjalt Huppes antwoord dat 
de vereniging bezig met overleg over Omgevingsvisie en ZH-PLG met de Gemeentelijke en Provinciale 
overheden. Gjalt zegt dat Natura 2000 gebieden totaal niet ter discussie staan op dit moment, sterker 
nog, de aankoop van een aantal extra gebieden wordt nu voltooid door de provincie. Dat zijn bijvoorbeeld 
de percelen aangemerkt als natuurgebied nabij de Oostdijk in Ouddorp. Ook In het kader van de Kader 
Richtlijn Water wordt spuien verder aan banden gelegd, Gjalt Huppes maakt zich dus niet zoveel zorgen 
over de uitspraken van de bewindspersoon. Krijn Tanis wil graag toevoegen dat bij de omzetting naar 
natuur het belangrijk is dat het beheer goed geregeld is - daar moeten we op letten! 
 
Cees van Duijn maakt zich ernstige zorgen over de wijze van onderhoud, zoals die wordt gepleegd door 
onderaannemers voor Staatsbosbeheer en ook wel door het Waterschap Hollandse Delta. Hier wordt 
geen onderhoud gepleegd maar hier wordt gerooid.  OK krein tannus Raad aan om met Marijn ecoloog 
bij SB te rade te gaan OK 
 



 

 

Hein Mijs verbaast zich en maakt zich zorgen dat er helemaal niets gebeurt aan aanplant rond nieuwe 

gebouwen. Landbouw schuren worden steeds groter en er komt steeds minder aanplant rond deze lelijke 

plekken. Het besef dat een landschap met diversiteit rondom de boerderij begint yes ook bij jonge boeren 

niet sterk. Ook maakt hij zich zorgen over het bouwen In de polder, zoals bij Sommelsdijk. Servaas van 

der Horst reageert door te zeggen dat bij al deze zaken Wethouder Markwat betrokken is als bestuurder. 

De vereniging NLGO heeft nu regelmatig contact met de wethouder, over zandwallen, maar ook over 

woningbouw. We zullen Hein's zorgen meenemen naar deze overleggen. 

 

Om 21 uur 59 sluit Jan Baks de vergadering, na alle vrijwilligers bedankt te hebben voor het vele werk en 

aanwezigen bij deze vergadering voor hun komst. Hij sluit af met "Nogmaals bedankt, tot in het veld ". 

 

Ed van Wijk 

Notulist 

 

 
 



 
 
Stichting Natuurbeheer G-O  
 
 
 
 
 
 
 
 
Stand van baten en lasten betreffende het jaar 2023     
 
 
 
           feitelijk    begroting    begroting 
 
Baten:      2023        2023       2024  
  
Terrein beheer                            4.517    6.000         5.000 
Extra ontvangsten       750           0           
Subsidie projecten                                 8.620           0           0 

__________      ___________      __________ 
              13.887    6.000    5.000 
    ==========     ===========      ========= 
 
 
Lasten: 
 
Stichtingskosten          0        200        200 
Auto kosten    3.641         3.700 
Fiscaat / bankkosten      198                    120        200 
Terreinbeheer     3.541     2.000     2.000 
Terreinbeheer projecten  8.488            0            0 
Diversen en onvoorzien                             586            0            0 
NLGO schuld           0                 0            0 
Resultaat             -- 2.567                 3.680                            -1.100 
             _______         ________         _________ 

             13.887                          6.000                  5.000 
             =======         ========                  ========               
 
 
 
  



 
 
Stichting Natuurbeheer G-O  
 
 
 
  
 
 
 
Balans per 31 december 2023  
 
 
 
 
Activa   31-12-2022 31-12-2023 Passiva       31-12-2022     31-12-2023  
 
Materiële vaste activa:          0           0 Eigen vermogen: 
       kapitaal                         8.677            9.294 
       Resultaat                 617         -- 2.567  
        

                      
     _____          ______
  

             9.294               6.727 
   

Liquide middelen:                                                               
  
Kas               0             0 
Rabo rekening-courant        8.088      6.667 
Rabo spaarrekening                  0             0 
  
 
Vorderingen:      Schulden: 
         
Rente               0                 0     Bankkosten                        10                     18  
Provincie ZH                     1.000              0           Strauss                  525        0 
Zuid Hollands Landschap     1.530                  537  NLGO de vogel ass    661        0  
SBB.                   500              0 NLGO weidevogels    1.000                    0 
WHD                0  0           Auto wegenbelasting                             459 
WHD                          0              0 
Coöp. Agrarisch collectief        190              0 
De Vogel assurantiën           182                       0   
 

     ______              _____    ______          _____ 
       11.490       7.204                11.490            7.204 

            
 

 
 
  
 
 
 

  


